
PROTOKÓŁ NR XXVIII/2009PROTOKÓŁ NR XXVIII/2009
z sesji Rady Miejskiej w Węgorzyniez sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie

odbytej 26 lutego 2009 roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiegoodbytej 26 lutego 2009 roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego
w Węgorzyniew Węgorzynie

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 16Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 163030  a zakończyło o godz. 19a zakończyło o godz. 19 3 300

Ad 1 a
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej -  otwieram  XXVIII  sesję  Rady  Miejskiej  w  Węgorzynie. 
Proszę  o  wyłączenie  lub  wyciszenie  telefonów  komórkowych.  Witam  wszystkich  przybyłych 
witam  Wysoką  Radę,  Panią  Burmistrz,  wszystkich  obecnych. Na  podstawie  listy  obecności 
stwierdzam prawomocność obrad (Lista obecności  radnych stanowi załącznik nr 1,  lista 
obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2, do niniejszego protokołu).  Na początku sesji 
chciałabym uczcić pamięć  starszego chorążego,  który oddał  życie podczas służby na misji  w 
Afganistanie,  uczcijmy minutą ciszy  starszego chorążego Andrzeja  Rozmierka.  Minuta ciszy. 
Przedstawienie porządku sesji czy są jakieś wnioski proszę Pani Burmistrz.

Pani Burmistrz – Wysoka Rado chciałam do porządku obrad dzisiejszej  sesji  zgłosić  cztery 
projekty  uchwał,  które  zostały  przedłożone  na  Komisji  w sprawie  zmiany  terminu  składania 
wniosku na prace konserwatorskie i restauratorskie przy zabytkach następnie uchwała w sprawie 
wyrażenia zgody na użyczenie na okres 7 lat od Skarbu Państwa nieruchomości pod PROW pod 
place zabaw i  uchwała druga również w tym samym temacie na użyczenie na okres 7 lat od 
Skarbu  Państwa  na  działkę  w  Gardnie  i  czarta  uchwała  w  sprawie  zmian  budżetu  gminy 
Węgorzyno na rok 2009 i chciałam zdjąć z porządku sesji uchwałę na druku nr 9 tj. likwidacja filii 
Szkoły Podstawowej w Runowie Pomorskim w miejscowościach Sielsko i Mieszewo 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jeszcze jakieś inne wnioski do porządku obrad? Nie 
widzę w związku z tym, kto jest za wprowadzeniem 4 dodatkowych projektów uchwał, o których 
mówiła Pani Burmistrz oraz zdjęciem projektu uchwały na druku nr, 9 kto jest za tymi zmianami 
proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 12
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Wniosek został przyjęty

Przewodnicząca Rady Miejskiej – teraz dla porządku powiem jak Państwo radni otrzymaliście 
dodatkowe projekty uchwał i w takiej kolejności jak są spięte pierwszy nowy druk będzie miał nr 
5 a kolejny w sprawie nieruchomości rolnych 7 lat od Skarbu Państwa ja w skrócie mówię te 
tytuły będzie miał 8 a w sprawie wyrażenia zgody na użytkowanie na 7 lat od Skarbu Państwa 
Gardno będzie 8 b i ostatni nowy projekt będzie miał 11 a. One będą w takiej kolejności jak 
zostały ponumerowane wprowadzone 5 a po druku nr 5, 8 a po druku nr 8 i tak w kolejności 
druk  nr  9  wniosek  przegłosowany,  aby  wycofać  z  porządku  obrad,  kto  jest  za  przyjęciem 
porządku obrad z tymi zmianami? Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 12
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Wniosek został przyjęty
Porządek sesji zwołanej na dzień 26 lutego 2009 r.Porządek sesji zwołanej na dzień 26 lutego 2009 r.
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I.I. Sprawy regulaminowe: Sprawy regulaminowe: 
a) otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quorum
b) przedstawienie porządku sesji
c) przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

II.II. Interpelacje, wnioski i zapytania radnychInterpelacje, wnioski i zapytania radnych

III.III. Informacja BurmistrzaInformacja Burmistrza:
1) z umorzenia podatków, zwolnień, odroczeń i pomocy publicznej w 2008 roku – druk nr 1
2) z działalności Biura Obsługi Szkół i Przedszkoli za 2008 rok – druk nr 2 
3) z działalności między sesjami (ustna)

IV.IV. Podjęcie uchwał w sprawie:Podjęcie uchwał w sprawie:
1) zarządzenia poboru podatków i opłat w drodze inkasa, określania inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso  – druk nr 3

2) zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2009– druk nr 4

3) zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2009– druk nr 5

4) zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2009– druk nr 5 a

5) wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  trybie  bezprzetargowym  nieruchomości  gruntowych 
oznaczonych numerami 655/1, 655/2, 655/3 i 655/4 położonych w obrębie ewidencyjnym 
nr 3 miasta Węgorzyno– druk nr 6

6) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Polskich Kolei Państwowych S.A. w Warszawie 
praw  majątkowych  –  użytkowania  wieczystego  nieruchomości  gruntowych  oznaczonych 
numerami 4/2 i 4/3 położonych w obr. ewidencyjnym Sulice– druk nr 7

7) kierunków  działania  Burmistrza  dla  zamierzenia  inwestycyjnego  polegającego  na 
przebudowie budynku mieszkalnego nr 27 na świetlicę wiejska i urządzenia placu zabaw na 
terenie działki o nr ewidencyjnym 68, położonej w obrębie Ginawa, Gmina Węgorzyno– 
druk nr 8

8) wyrażenia zgody na użytkowanie na okres 7 lat od Skarbu Państwa – Agencji Nieruchomości 
Rolnych nieruchomości położonych na terenie Gminy Węgorzyno – druk nr 8 a

9) wyrażenia  zgody  na  użytkowanie  na  okres  7  lat  os  Skarbu  Państwa  nieruchomości 
oznaczonej  numerem  26/2  o  pow.  0,  11  ha  położonej  w  obrębie  Gardno,  Gmina 
Węgorzyno – druk nr 8 b

10) ustalenia sieci punktów wychowania przedszkolnego na terenie Gminy Węgorzyno– druk nr  
10

11) skargi dotyczącej działań Burmistrza Węgorzyna– druk nr 11

12) zmiany uchwały Rady Miejskiej nr XXXVII/423/2006 z dnia 30.06.2006 r. w sprawie zasad i 
trybu  postępowania,  udzielania  i  rozliczania  dotacji  celowej  na  prace  konserwatorskie, 
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restauratorskie  i  roboty  budowlane  przy  zabytkach  wpisanych  do  rejestru  zabytków  nie 
stanowiących własność gminy – druk nr 11 a

13) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Sarnikierz (Dłusko, Podlipce) – druk nr 12

14) zmiany Planu Odnowy Miejscowości Przytoń (Gościsław, Sulice, Rogówko) – druk nr 13

15) zmiany Planu Odnowy Miejscowości Trzebawie– druk nr 14

16) zmiany Planu Odnowy Miejscowości Brzeźniak– druk nr 15

17) zmiany Planu Odnowy Miejscowości Zwierzynek– druk nr 16

18) zmiany Planu Odnowy Miejscowości Lesięcin (Kąkolewice) – druk nr 17

19) zmiany Planu Odnowy Miejscowości Mielno– druk nr 18

20) zmiany Planu Odnowy Miejscowości Chwarstno– druk nr 19

21) zmiany Planu Odnowy Miejscowości Wiewiecko (Ginawa, Łobzówek) – druk nr 20

22) zmiany Planu Odnowy Miejscowości Cieszyno– druk nr 21

23) zmiany Planu Odnowy Miejscowości Runowo Pomorskie– druk nr 22

24) zmiany Planu Odnowy Miejscowości Sielsko– druk nr 23

25) zmiany Planu Odnowy Miejscowości Winniki– druk nr 24

26) zmiany Planu Odnowy Miejscowości Mieszewo– druk nr 25

27) zmiany Planu Odnowy Miejscowości Kraśnik– druk nr 26

28) zmiany Planu Odnowy Miejscowości Gardno– druk nr 27

29) zmiany Planu Odnowy Miejscowości Połchowo– druk nr 28

30) zmiany Planu Odnowy Miejscowości Węgorzynko Małe (Węgorzynko Nowe, Węgorzynko 
Stare) – druk nr 29

31) zmiany Planu Odnowy Miejscowości Runowo – druk nr 30

32) zmiany Planu Odnowy Miejscowości Węgorzyno– druk nr 31  

33) zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2009– druk nr 32

34) przyznania dodatkowego wynagrodzenia rocznego za rok 2008 Burmistrzowi Węgorzyna – 
druk nr 33

V.V. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz na interpelacje zgłoszone na poprzednichOdpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz na interpelacje zgłoszone na poprzednich  
sesjachsesjach
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VI.VI. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnymInformacje Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym
VII.VII. Wolne wnioski i komunikatyWolne wnioski i komunikaty

VIII.VIII. Zakończenie obradZakończenie obrad  

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  przyjęcie  protokołu  z  poprzedniego  posiedzenia  Rady 
Miejskiej projekt jest w Biurze Rady można było do niego zajrzeć czy są jakieś uwagi lub wnioski? 
Nie widzę,  kto jest za przyjęcie  protokołu z poprzedniego posiedzenia?  Kto jest za proszę o 
podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 2
Wniosek został przyjęty

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kolejny  punkt  porządku  obrad  interpelacje  wnioski  i 
zapytania radnych. Bardzo proszę o zabieranie głosu, proszę radny Kłosiński

Radny Kłosiński – ja bym prosił Panią Burmistrz żeby zainterweniowała do dróg powiatowych 
na wysokości plaży jest olbrzymia dziura, że nie można jej prawie ominąć.

Przewodnicząca Rady Miejskiej – proszę radna Kamińska 

Radna Kamińska – Pani Burmistrz mam takie pytanie, kiedy odbędzie się konkurs na dyrektora 
w Runowie to, co Pani dzisiaj nastąpiło to uważam to za skandal totalne nie,  to znaczy Pani 
propaguje.. tak to uważam adnotację, jaką Pani napisała, jako uzasadnienie po prostu przechodzi 
wszelkie  granice  przyzwoitości  to,  co  Pani  dzisiaj  zrobiła  to  dla  mnie  jest  skandal  Pani 
zachowanie  jest  po  prostu  wstyd  za  Panią  jak  się  Pani  zachowała  wobec  członków 
Komisji..następna  sprawa  chciałam  zgłosić,  że  koordynator  oświaty  nie  wykazuje  się  żadną 
kompetencją, więc proszę o usunięcie tego koordynatora skoro przygotowanie likwidacji  szkół 
nie było tak jak powinno, konkurs nie przebiegł tak jak, powinien więc proszę podjąć procedurę 
odwołania tej Pani, bo po prostu tak być nie może następna sprawa, jeśli chodzi o PUWiS to 
proszę po prostu nie wiem, w jaki sposób wyegzekwować tych Państwa.. prawidłową obsługę, bo 
z tego, co wiem na dzień dzisiejszy to się bardzo skarżą na obsługę, na jakość wody, woda albo jej 
nie ma albo jest żółta, więc jeśli potem ich spłacać, bo nam coś wyremontują to bardzo proszę, 
jeśli jest to możliwe..

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, radny Kołodyński

Radny Kołodyński – mam pytania do Pani Burmistrz na stronie Urzędu Miejskiego w zakładce 
zadaj pytanie Burmistrzowi z dnia 29 grudnia udzieliła Pani odpowiedzi mieszkańcowi o zakupie 
pojazdu do Straży Pożarnej w Węgorzynie miało to być z nadwyżki budżetowej, która miał być 
rozdzielana w miesiąc marcu i chciałabym się zapytać czy istnieje realna szansa na tego pojazdu, 
bo skoro Pani odpowiedziała mieszkańcowi publicznie to ja też chciałbym się dowiedzieć czy 
zakup będzie poczyniony to było 29 grudnia 2008 także to można sobie prześledzić tu jest taka 
odpowiedź  dla  kogoś  tam.  Drugie  pytanie  też  związane  z  Internetem,  kiedy  zostanie 
zaktualizowana  strona Urzędu Miejskiego  też  to,  co się  dzieje  na  stronie  Urzędu to też  taki 
skandal można powiedzieć, bo tam się nic nie dzieje jest tylko wpływają informacje bieżące na 
przykład zakładka mówiąca o firmach działających w Gminie jest w przygotowaniu już ponad 3 
miesiące jest nie aktywna cały czas pisze, że strona jest w przygotowaniu czy mamy aż tyle firm, 
że  ciężko je  wymienić  na  stronie  Urzędu Miejskiego.  Jest  dużo takich  niejasności  na  stronie 
Urzędu Miejskiego gdzie należałby aktualizować na bierze albo administrator albo administrator 
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sieci bierze pieniążki i nic i nic w tym kierunku nie robi albo źle są przekazywane informacje. 
Prosiłbym  o  aktualizowanie  tej  strony,  bo  to  jest  jakby  okienko  na  świat  naszej  gminy  dla 
chętnych pozostałych

Radny  Cierpisz –  ja  chciałbym się  dowiedzieć,  co  jest  z  tym budynkiem gospodarczym w 
Trzebawiu to jest agencyjny budynek a ona nic w tym kierunku nie robi zgłaszam, zgłaszam i nie 
ma żadnego odzewu

Wiceprzewodniczący Rady p. Szymko – Pani Burmistrz ja chciałem wrócić do spraw, które 
były poruszane w Mielnie na zebraniach z przed kilku lat i teraz wróciły ponownie, ponieważ nie 
zostały  załatwione.  Temat  tak  zwany  wody  buszówki  na  wysokości  Pana  Szymczyka  tam 
mieszkańcy sobie tą wodę popychają miotłami, aby od siebie, ale jak tej wody jest więcej to do 
piwnic im leci i myślę, że to można zrobić niewielkim nakładem finansowym zakup materiały i 
ewentualnie  tymi  pracownikami  z  Urzędu  Pracy.  Kiedyś  tam  podobno  taka  drenarka 
funkcjonowała.  Kolejna  sprawa  również  dotyczy  Mielna  chodzi  o  przejęcie  tej  działki  przy 
jeziorze chyba w całej gminie nie ma w żadnym sołectwie tak pięknego terenu jak jest w Mielnie, 
tam jeszcze za czasów Związku Młodzieży Wiejskiej  zestal  wyasfaltowany ładny taki  kawałek 
patelni i boiska do dzisiaj porośnięte to jest mchem trawą myślę, że bo mieszkańcy się upominają 
żeby to od agencji przejąć, ponieważ jest to cenny kawałek, bo można zrobić boisko czy plac 
zabaw wykorzystać na cele sołectwa. Kolejna sprawa, bo zdziwiony jestem, że został wycofany 
ten punkt odnośnie likwidacji filii chciałem się dowiedzieć, jaka jest przyczyna tego

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  Pani  Burmistrz  ja  również  mam  trzy  pytania  pierwsze 
pytanie  czy  Pani  Burmistrz,  jako  Grażyna  Karpowicz  jest  redaktorem  naczelnym  Biuletynu 
informacyjnego Stowarzyszenia na Rzecz Rozwoju Węgorzyna? A jeśli nie to, kto jest i gdzie, pod 
jakim adresem znajduje się redakcja? Kolejne pytanie związku z dzisiejszymi wydarzeniami, że nie 
odbył się konkurs na dyrektora Szkoły Podstawowej w Runowie Pomorskim chcę się zapytać, kto 
od  1  marca  będzie  dyrektorem  szkoły.  Kolejne  pytanie  ile  kosztuje  wydawanie  Biuletynu 
Informacyjnego urzędu i kto je redaguje, ponieważ są w nim powtarzające informacje, kto składa 
i z jakich środków pieniężnych jest płacony?

Radny Hlib – ja również chciałbym powrócić do tematu Mielna nowy rok nowe remonty nowe 
przeglądy  lamp i  po  raz  kolejny  wraca  temat  lamp w  Mielnie.  Postawienie  jednego  słupa  i 
zamontowanie klosza oraz dodatkowego słupa, który jest i proszę o wzięcie tego pod uwagę na 
modernizację czy naprawę lamp na ten rok.

Radna Kamińska – mam jeszcze jedno pytanie..dzieci w Węgorzynie, bo taki był wymóg to, co 
Pani  mówiła,  że  musi  być  konkurs  i  wygrał  Pan  ze  Stargardu  i  potem  Pani  ten  przetarg 
unieważniła pytam przyczyny tego unieważnienia na podstawie, czego?

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jeszcze jakieś interpelacje czy wnioski? Proszę sołtys

Sołtys Korcz – ja mam prośbę do Pani Burmistrz, bo jak TPD powstało w Mielnie..między 
młodzieżą a młodzieżą po prostu chodzi, o co tam jest TPD działa do 18 a od 18 do 22 chce 
młodzież przebywać w klubie TPD z kolei i kierownik twierdzi, że oni dzierżawią i oni decydują 
o klubie większość mieszkańców twierdzi w ten sposób, że jeżeli  TPD dzierżawi to niech się 
martwi o opał i tam o wiele innych spraw, jeżeli chodzi o to, bo mnie się wydaje, że młodzież ma 
prawo do tej 22 przebywać trzeba to rozwiązać z Urzędu krótko i na temat żeby nie było tego 
przepychania się, bo ktoś tam ma rację dziękuję
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Sołtys  Sławska –  Pani  Burmistrz  mam  takie  pytanie  w  zeszłym  roku  była  taka  akcja,  że 
kontenery  były  podstawiane  czy  można  by  było  w  tym roku  taką  akcję  zorganizować  żeby 
podstawić taki kontener i jeszcze pytano mnie czy nie można postawić pojemniki na używane 
rzeczy, bo miałam zebranie sołeckie ludzie o to pytali, bo mają problemy z pozbyciem się tego i 
właśnie też te wielkogabarytowe rzeczy. Pytano mnie, że jest uchwała jakaś nie wzięłam tego o 
składowaniu,  bo wyznacza  się,  kiedy  wystawia się  lodówki  pralki  takie  właśnie  czy to będzie 
razem czy osobno?

Sołtys  Sobczyk –  proszę  Państwa  chciałbym się  pochwalić,  ponieważ  w  Winnikach  to  jest 
produkt lokalny Winnicki także produkcję rozpoczniemy już, ale do rzeczy w Winnikach proszę 
Państwa jest taka woda szczególnie w nieruchomości nr 2 nie wiem czy Pani wiadomo czy Gmina 
dostała  z  sanepidu,  czyli  tam podobno są  rażące  odskocznie  od normy ja  chciałbym proszę 
Państwa żeby nie trzymać to nie po to się robi te badania, ale trzeba reagować, czyli po prostu 
bardzo bym prosił na ręce Pani daję tę butlę tej wody żeby przekazać operatowi..ja powiedziałem 
od pewnego czasu szczególnie nieruchomość nr 2 żeby to jasne było, ale to jest raz a druga 
sprawa  rażące  odstępstwa  od  normy  tej  sanepidowskiej  dwa  razy  brało  także  proszę  o  tym 
reagować, przecież mieszkańcy muszą wiedzieć, co się dzieje albo zamykać, że to są rażące, jeżeli 
są rzeczy, które są drobne to nie wiem, co się tam kryje. Druga sprawa to nieruchomość 25 w 
Winnikach to ona praktycznie tam nie istnieje tak szczerze mówiąc budynku nie ma, ale nie do 
końca i dlatego prosiłbym żeby, bo tak z całym szacunkiem ja nie chciałbym tu Pani najeżdżać, 
ale sama mi Pani obiecała, że przyjedzie strażnik i sprawdzi i do tej pory on jedzie 6 miesięcy, ale 
rzecz jest w tym, ponieważ nie wiem jak to prawnie wygląda, ale budynku de facto nie ma znaczy 
problemu nie powinno być, ponieważ właścicielem budynku jest powiat moim zdaniem powinien 
jak najszybciej  to sprzedać,  bo ludzie przyjeżdżają  pytają się to znaczy żeby zabudowa była i 
wioska by elegancko wyglądała to wszystko dziękuję bardzo

Radny Kołodyński  - miałem nic nie mówić ale ominę drogę służbową to co się dzieje na ulicy 
Runowskiej w Węgorzynie może to i racja, że kto jest na końcu to dostaje taka wodę..ja dostaję ją 
z kotłowni to przy okazji

Sołtys  Sobczyk -  ..ale  ja  to  samo mówiłem tej  Pani,  ale  ona mówi dobrze  Zbyszek,  ale  za 
poprzedniego  operatora  tego  nie  było  ja  nikogo  nie  chcę  proszę  mnie  zrozumieć  tylko  ja 
podejrzewam, że tak jest, bo to jest końcówka zgadza się, ale trzeba robić, bo gdyby było tak 
samo to zgoda, ale coś to jest nie tak

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  czy ktoś jeszcze ma jakieś wnioski? Nie widzę uważam, że 
druk został wyczerpany przechodzimy do 3 informacja Burmistrza pierwszy podpunkt umorzenia 
podatków, zwolnień, odroczeń i pomocy publicznej w 2008 roku druk nr 1. Czy są jakieś pytania 
lub uwagi? Nie widzę, ja jeszcze do druku nr 1 chciałabym się nawet nie wiem jak to nazwać, bo 
to nie pytanie i  nie  oczekuje tu odpowiedzi  od Pani Burmistrz,  ale swego czasu dokładnie 1 
lutego  2008  roku  Biuletyn  Stowarzyszenia  na  rzecz  rozwoju  Węgorzyna  podał,  że 
Przewodnicząca Rady załatwiła dla swojej firmy umorzenie podatku w wysokości 12 tys. zł z 
czego na Przewodniczącą przypada 3 nie mogę się dopatrzyć w tych wykazach w tej informacji w 
żadnym miejscu aby było przytoczone czy moje nazwisko czy które kolwiek nazwisko z firmy 
gdzie ówcześnie pracowałam lub byłam wspólnikiem wiec śmiem twierdzić, że Biuletyn podawał 
nie prawdę i kłamał chyba, że to nie jest cały wykaz tych umorzeń i zwolnień, Pani Burmistrz to 
jest wszystko, co było w 2008 umarzane i zwalniane?

Pani Burmistrz – powiedziała Pani Przewodnicząca, że nie oczekuje odpowiedzi wiec 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – na to pytanie, co wcześniej zadałam a teraz oczekuję
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Pani Burmistrz – wykaz jest sporządzony przez pracowników i jest pełny nie zawiera żadnych 
braków  w  tym  tytule,  bo  być  może,  że  są  z  innych  tytułów  umorzenia  wówczas  nie  będą 
wymienione w tym podstawie prawnej, która jest podana 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  chodziło  o  umorzenia  podatków,  zwolnień,  odroczeń i 
pomocy publicznej i tylko takie są nie ma z innych tytułów. Jeśli nie ma pytań przechodzimy do 
druku nr 2 informacja z działalności  Biura Obsługi  Szkół Przedszkoli  za 2008 rok. Proszę o 
pytania uwagi. Jeśli  nie ma przechodzimy do kolejnej informacji z działalności między sesjami 
Pani Burmistrz proszę

Pani Burmistrz – Wysoka Rado z działalności między sesjami w miesiącu lutym przebywałam 
na urlopie łącznie 9 dni to jest tak na okrągło dwa tygodnie w okresie, kiedy nie byłam na urlopie 
zajmowałam się głównie wnioskami, które urząd przygotowuje do funduszy unijnych, ponieważ 
teraz  w miesiącu lutym zostały  ogłoszone  nabory  na  konkursy  a  więc  to  są  dokumenty,  do 
PROW gdzie gmina będzie składała na place zabaw następnie dokumenty na termomodernizację 
obiektów użyteczności publicznej wniosek jest przygotowywany do wysyłki na 2 marca, więc to 
są  ostatnie  dni,  kiedy  wszystkie  gminy,  które  uczestniczymy  w  tym  projekcie  składamy 
dokumenty  następnie  oczyszczalnia  ścieków  również  tutaj  zapowiadałam,  że  mieliśmy 
przedstawiciela  Unii  Europejskiej  i  związku  z  tym  mieliśmy  do  przygotowania  dokumenty 
związane z tą wizytą i z wyjaśnieniami całej tej inwestycji. Również odbyło się spotkanie całego 
komitetu organizacyjnego 150 lat Runowa, które prowadziłam, jako przewodnicząca. Odbyłam 
już z dyrektorami szkół ocenę zakresu robót do przystosowania bazy szkolnej do przystosowania 
na przyjęcie 6 - latków i 5 – latków od września 2009 i również w tym okresie przygotowywaliśmy 
dokumenty do kolejnego programu, w której gmina bierze udział a więc w IV programie kapitał 
ludzki organizator przedszkoli na terenach wiejskich tyle z ważniejszych zadań dziękuję.
Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad 
podjęcie uchwał w sprawie pierwsze zarządzenia poboru podatków i opłat w drodze inkasa 
określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso druk nr 3. Proszę Komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisję uchwałę na 
druku nr 3 projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję czy są jakieś uwagi, pytanie lub wnioski? Nie widzę 
przechodzimy do głosowania, kto jest za podjęciem uchwały jak mówi o tym projekt druk nr 3. 
Kto jest za proszę o podniesienie ręki?
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 12
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta

Uchwała nr XXVIII/281/2009
w sprawie   zarządzenia poboru podatków i opłat w drodze inkasa, określania inkasentów   
i wysokości wynagrodzenia za inkaso

(uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Węgorzyno na rok 2009 druk nr 4 proszę Komisję o opinię

Strona 7 z 33



Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – wspólne Komisje projekt 
uchwały również zaopiniowały pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś uwagi? Bardzo proszę radna Kamińska

Radna Kamińska – powiem to, co powiedziałam na Komisji jest nam trochę przykro, że Rada 
Osiedlowa całe swoje pieniądze oddała na sport bo tyle tutaj rady sołeckie działają ławki kupują, 
drzewa kupują a Rada Osiedlowa przekazuje na sport jakby drzew na przykład posadziła może 
jakąś taką propozycję Pani Przewodnicząca Rady Osiedlowej bo jest tak trochę przykro kiedy na 
wioskach z tych pieniążków trzeba zrobić dużo rzeczy a tutaj tak się oddaje to na sport chociaż 
byście kilka dębów posadzili w Węgorzynie

Przewodnicząca Rady Osiedlowej p. Stasiak – decyzja nie jest jedno osobowa tylko całej 
Rady Osiedlowej, która to maksymalnie to 7 osób przychodzi na radę osiedlową która liczy 15 
osób ale fakt jest taki, że pieniądze idą na Gminę Węgorzyno najwięcej a nie ma tak 
zorganizowanych zajęć dla dzieci a w tym roku na przykład Rada Osiedlowa zorganizowała 3 dni 
i to takie naprawdę huczne ferie zimowe zresztą były zdjęcia w internecie było widać było 
sprawozdanie nie myło to zrobione tak sobie ale to jest decyzja naszej rady i uważam, że w tym 
czym czujemy się najlepiej robiliśmy to 3 lata było dobrze to nie jest tylko ze względu na sport to 
chodzi o nagrody, bo najłatwiej rozliczyć nagrodę, bo to są pieniądze znaczone jak gminne tu 
dziecko musi podejść podpisać, że dostało jakąś tam nagrodę, więc to najłatwiej dla nas czy 
nawet lizaka dostało, więc uważam, że to jest nasza taka decyzja

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kto jeszcze z Państwa radnych w tym temacie? Nie widzę. 
Kto jest za podjęciem uchwały, jaka jest na druku nr 4? Kto jest za proszę o podniesienie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 12
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta

Uchwała nr XXVIII/282/2009
w sprawie   zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2009  

(uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny projekt uchwały dotyczy zmiany budżetu gminy na 
rok 2009 proszę Komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – będzie dzisiaj monotonie 
bo  wszystkie  uchwały  zaopiniowane  zostały  pozytywnie  i  praktycznie  ta  opinia  do  zmiany 
również jest pozytywna ponieważ pytaliśmy o wszystkie dane i więcej nie pytamy ale tak prosto to 
nie było z tym podziałem budżetu

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, ja nie mam obowiązku być na Komisji chciałabym 
teraz  się  dopytać  proszę  mi  wytłumaczyć  Pani  Burmistrz,  co  to  za  pieniądze  idą  znowu  na 
Gimnazjum na wydatki inwestycyjne 28 tys. są to jakieś zalecenia pewno inspektora, ale my na te 
zalecenia żeśmy już też dawali, jeśli Pani by mogła to bardzo proszę

Pani  Burmistrz –  tak  mówiłam  na  Komisji,  jakie  są  to  wydatki  to  dalszy  ciąg  zaleceń 
Państwowej Inspekcji Pracy część zaleceń zrealizowaliśmy na koniec grudnia, kiedy był pierwszy 
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odbiór taki pokontrolny i w grudniu okazało się, że Pan inspektor Państwowej Inspekcji Pracy 
zalecił  nam dodatkowe prace.  Dopatrzył  się  nie  wiem może mu to umknęło na  odbiorze  w 
sierpniu czy we wrześniu, dopatrzył się braku wentylacji  w piwnicach i dał kolejne zalecenia i 
realizujemy kolejne  te zalecenia  w związku z tym każde zalecenia  pociągają  za sobą wydatki. 
Także mam nadzieję przy kolejnym odbiorze spełnimy wszystkie wymagania, jakie narzuciła na 
nas Państwowa Inspekcja Pracy 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Burmistrz nie jestem fachowcem i nie znam się w tym 
temacie,  ale  myślę,  że  jeśli  inspekcja  przychodzi  na  odbiór  obiektu  to  wypisuje  wszelkie  nie 
dociągnięcia,  które  należy  wykonać  czy  to  jest  możliwe,  że  przy  pierwszym  odbiorze  przy 
pierwszej próbie odbioru wyszczególniła na przykład kilka rzeczy, które zostało wykonane w tej 
chwili przychodzi na kolejny termin odbioru wyszczególnia dodatkowe rzeczy, które wcześniej 
nie widział?

Pani Burmistrz – tak można porównać dwa protokołu wystarczy, że się potknął podczas drugiej 
kontroli na progu, którego de facto nie powinno być i zalecił usunięcie tego progu, bo stwierdził, 
że również jakieś dziecko może się potknąć i przewrócić. Można przeczytać dwa protokoły, z 
których  widać,  jakie  były  zalecenia  w  pierwszym  protokole  odbioru  i  jakie  są  zalecenia  w 
protokole już jakby pokontrolnym 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – to są już ostatnie pieniądze jakie będziemy na tą inwestycje 
dawać?

Pani  Burmistrz –  mam nadzieję  na  marzec  jest  odbiór  już  trzeci  i  mam nadzieje,  że  Pan 
inspektor uzna wszystkie wykonane prace 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – radny Mazuro proszę

Radny Mazuro –  w tym punkcie  chciałbym zabrać  głos  mimo,  że  Komisje  podjęły  opinie 
pozytywne do wszystkich uchwał ja chciałbym dopowiedzieć to co Pani radna powiedziała czy to 
są wszystkie usterki na inspekcję pracy to praktycznie te 28 tys. to kierownik wydziału Pan Idzik 
nam wytłumaczył, że starczy na tą wentylację jak przyjechał na kontrole się okazało za mało  i 
jest  jeszcze  jedna  uchwała  w   dalszej  części  będziemy  ją  głosować  gdzie  dokładamy  na 
Gimnazjum jeszcze 43. Uchwała będzie na druku 5 a gdzie się mówi, że potrzeba 71 tys. na 
Gimnazjum tu mamy 28 jakby na Gimnazjum a w następnej uchwale mamy 43 tys. to jest co 
ciekawsze z tych rzeczy wykonanie wentylacji mechanicznej z nagrzewnicą w szatniach bo tam 
będzie nagrzewnica żeby sportowcy się nie przeziębili tylko nie dopytałem się kto będzie płacił za 
światło. Inspektor wymusił, że musi być wymiana powietrza, że za mały jest ale to że zalecił to 
wykonać i kierownik wydziału wykonał ślepy kosztorys i te pieniądze jak gdyby Komisja zgodziła 
się  przeznaczyć  ale  na  Komisji  Pani  Burmistrz  dopowiedziała,  że  zwróci  się  do  biura 
projektowego i inspektora zastępczego wzięli za projekt inspektor wziął pieniądze za nadzór i w 
tej chwili oddaliśmy obiekt z myślą, że jest dobry a biuro projektowe i inspektor zastępczy wzięli 
kasę, deklarację złożyli tamci przedstawiciele, że część pieniędzy zwrócą nie wiem czy to będzie 
grosz czy cała suma ale tak Pani Burmistrz powiedziała zwrócą się

Pani Burmistrz – Pan Cisek dość znana pracownia projektowa Stargardzie, który był autorem 
projekty na gimnazjum na kolejnym spotkaniu w sprawie tych wszystkich usterek stwierdził, że 
bo oczywiście projektanci bronią zastosowanej wentylacji w projekcie Państwowa Inspekcja Pracy 
zarzuca projektantom, że zastosowali rozwiązania, które od 4 lat się nie stosuje w obiektach 
użyteczności publicznej i Pan Cisek ostatecznie powiedział, że po to płacił ubezpieczenia od 
wykonanego zamówienia, że zapłaci i przyzna rację Państwowej Inspekcji Pracy, ponieważ bo 

Strona 9 z 33



jeszcze ten projektant, który wykonał broni swojej pracy, dlatego, że w pewnym momencie 
Państwowa Inspekcja Pracy zagroziła, że wystąpi o sankcje karne dla projektanta, który 
zastosował w swoim projekcie takie rozwiązania.  Także ostry jest spór między Państwową 
Inspekcją Pracy, autorami projektu a Gminą.. Pan Cisek zdeklarował się, że firma ze swojego 
ubezpieczenia pokryje koszty, które Gmina musiała ponieść w związku z dostosowaniem tej 
wentylacji do wymogów jak się zakończy sprawa to wówczas wystąpimy tutaj z pomocą kancelarii 
o zwrot poniesionych kosztów do Pana Ciska. Wszystko musimy zakończyć i ..wszystkie koszty i 
wystąpimy, ale tak deklaracja ze strony Pana Ciska padła 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – zanim przystąpimy do ponoszenia kosztów związanych z 
wyegzekwowaniem jakiejś tam kary lub odszkodowania to prosiłabym sprawdzić czy na dzień 
sporządzania projektu przepisy nie mówiły właśnie, że taka a nie inna powinna być wentylacja, bo 
być może ten projektant zaprojektował dobrze na obecny stan prawny wtedy być może 
wykonawca i inwestor zastępczy powinni dopilnować żeby budować ze sztuką budowlaną i z 
przepisami które ale niestety często się zminiają. Jesteśmy przy druku nr 5 to jeśli nie ma innych 
wniosków przechodzimy do głosowania. Kto jest za podjęciem uchwały jak mówi o tym druk nr 
5? Kto jest za proszę o podniesienie reki 
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 2
Uchwała została podjęta

Uchwała nr XXVIII/283/2009
w sprawie   zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2009  

(uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego druku jest to ten dzisiaj 
wprowadzony nr 5 a Komisję proszę o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisje zaopiniowały 
pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są uwagi lub wnioski? Nie ma przechodzimy do 
głosowania, kto jest za podjęciem uchwały na nowym druku 5 a? kto jest za proszę o 
podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 9
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 3
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr XXVIII/284/2009
w sprawie   zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2009  

(uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości gruntowych oznaczonych 
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numerami 655/1, 655/2, 655/3 i 655/4 położonych w obrębie ewidencyjnym nr 3 miasta 
Węgorzyno, proszę Komisje o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisję projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ja mam takie pytanie czy wszyscy właściciele tych działek, 
przy których leżą dzisiaj omawiane działki wystąpili z wnioskiem o wykup na polepszenie?

Kierownik WNRiOŚ p. Chodorowska –Król – tak

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy wszyscy są właścicielami tych nieruchomości?

Kierownik WNRiOŚ p. Chodorowska –Król – …

Przewodnicząca Rady Miejskiej – to czy na chwilę obecną możemy podjąć uchwałę gdzie tą 
działeczkę przy Panu Lubańskim też chcemy sprzedać?

Kierownik WNRiOŚ p. Chodorowska –Król – to znaczy dopóki nie zrobią postępowania 
spadkowego jak zrobią postępowanie spadkowe dopiero będzie im sprzedana 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czyli na dzisiejszą chwilę nie można mówić, że wyrażamy 
zgodę na sprzedaż w trybie bezprzetargowym na polepszenie. Kto jest właścicielem tej działki 
obecnie?

Zastępca Burmistrz p. Makarec – obecnie Lubański Bronisław

Pani Burmistrz – będzie sprzedany właścicielowi na dany dzień kupna a kiedy sobie rodzina 
sprawy spadkowe ureguluje to już inna kwestia

Przewodnicząca Rady Miejskiej – a to tym bardziej nie możemy sprzedać na własność skoro 
ten ktoś, co chce na polepszenie jest wieczystym, bo to znaczy, że właścicielem jest gmina to na 
polepszenie warunków będzie samo od siebie odkupywać. A jeszcze mam pytanie, jakie są 
minimalne wymiary działki, która może być nazwana działką budowlaną samoistną czy oddzielnie 
sprzedaną..czyli działka o powierzchni 627 m 2 może być odrębną działką budowlana i odrębnie 
sprzedana, ale my na razie Gmina jest właścicielem wszystkich działek i w działce 655/1 można 
wydzielić pas drogi i zrobić dojazd do tej działki można?

Kierownik WNRiOŚ p. Chodorowska –Król – teoretycznie można byłoby, ale projekt 
uchwały był przedstawiany w maju ubiegłego roku i komisje zaopiniowały go, jako pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Komisja to nie cała Rada, czy są jeszcze jakieś pytania lub 
uwagi? Przechodzimy do głosowania. Kto jest za podjęciem uchwały jaka jest na druku nr 6? Kto 
jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 8
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 4
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr XXVIII/285/2009
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w sprawie   wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości   
gruntowych oznaczonych numerami 655/1, 655/2, 655/3 i 655/4 położonych w obrębie 
ewidencyjnym nr 3 miasta Węgorzyno     

(uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego  projektu uchwały na druku nr 
7 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Polskich Kolei Państwowych S.A. w 
Warszawie praw majątkowych – użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowych 
oznaczonych numerami 4/2 i 4/3 położonych w obr. ewidencyjnym Sulice, proszę Komisje o 
opnie

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisje projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję czy ktoś w tym temacie chciał zabrać głos? Nie 
widzę przechodzimy do głosowania. Kto jest za przyjęciem uchwały na druku nr 7? Kto jest za 
proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 9
Przeciw - 1
Wstrzymało się - 2
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr XXVIII/286/2009
w sprawie   wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Polskich Kolei Państwowych S.A.   
w Warszawie praw majątkowych – użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowych 
oznaczonych numerami 4/2 i 4/3 położonych w obr. ewidencyjnym Sulice

(uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego projektu uchwały na druku nr 8 
w sprawie kierunków działania Burmistrza dla zamierzenia inwestycyjnego polegającego na 
przebudowie budynku mieszkalnego nr 27 na świetlicę wiejska i urządzenia placu zabaw na 
terenie działki o nr ewidencyjnym 68, położonej w obrębie Ginawa, Gmina Węgorzyno, proszę 
Komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisję projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś uwagi? Nie widzę, kto jest za podjęciem 
uchwały jak mówi o tym projekt na druku nr 8? Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 12
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr XXVIII/287/2009
w sprawie   kierunków działania Burmistrza dla zamierzenia inwestycyjnego polegającego   
na przebudowie budynku mieszkalnego nr 27 na świetlicę wiejska i urządzenia placu 
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zabaw na terenie działki o nr ewidencyjnym 68, położonej w obrębie Ginawa, Gmina 
Węgorzyno

(uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –przechodzimy do kolejnych projektów uchwał tych nowych 
dzisiaj wprowadzonych 8 a w sprawie wyrażenia zgody na użytkowanie na okres 7 lat od Skarbu 
Państwa – Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości położonych na terenie Gminy Węgorzyno 
proszę Komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisje wnioskują o 
zmianę w § 1 działka nr 11/21 zapisane było 0,31 ha zmienić na powierzchnię 1,30 ha i po tej 
poprawce zaopiniowały pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś pytania? Proszę radny Hlib

Radny Hlib – ja odnośnie tego okresu, bo cały czas się mówi o tych 7 latach mamy mieć 
użyczenie czy można było by jeszcze na moment, kiedy nie mamy tego użyczenia wnioskować o 
jeszcze więcej lat, ponieważ można mieć wrażenie, że po tych 7 latach może dojść do sytuacji, że 
te place będzie trzeba zdemontować. Ja rozumiem, że plany są przejęcia, ale to są tylko plany a 
rzeczywistość czasem pokazuje nam coś innego

Pani Burmistrz – Proszę Państwa ten okres 7 lat narzucają nam wytyczne do konkursu PROW i 
Agencja tylko pod tym warunkiem zgadza się na użyczenie, bo żeśmy przez dwa tygodnie prawie 
cały czas dyskutowali z Agencją i z prezesem w Warszawie, że jest taki wymóg w zasadach 
PROWu, bo inaczej Agencja nie ma takiej formy użyczenia i tylko, dlatego żeby nie blokować 
placów zabaw w gminie po wielu negocjacjach odpowiedni dyrektor z centrali zgodził się wydać 
taką pozytywną opinie dla dyrektora oddziału do zawarcia umowy użyczenia także nie ma mowy 
o okresie dłuższym, bo ledwie to żeśmy załatwili a 7 lat to jest tak długi okres i nie ma się, co 
czarować będziemy robić uchwały przejmować i jak będą się kompletować te aktu w normalnym 
trybie..powołałam specjalny zespół do przejmowania i w tym składzie jest jedna osoba w 
oddziale Agencji idzie to sprawnie i na pewno w tym czasie przejmiemy to od Agencji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Burmistrz, jakie są koszty związane z tym użyczeniem? 

Pani Burmistrz – do użyczenia nie będziemy wydzielać geodezyjnie dopiero będziemy wydzielać 
geodezyjnie do sprzedaży, koszty nie natomiast będzie takie porozumienie przygotowane o 
użyczeniu, że gmina pokryje koszty wydzielenia geodezyjnego i aktu notarialnego 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jeszcze jakieś inne wnioski? W tej chwili mamy tylko 
wniosek Komisji na wniosek sołtysa o zmianie powierzchni, kto jest za tym wnioskiem proszę o 
podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 12
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Wniosek został przyjęty 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kto jest za podjęciem uchwały z wnioskiem? Kto jest za 
proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 12 radnych, głosowało: 
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Za - 12
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr XXVIII/288/2009
w sprawie   wyrażenia zgody na użytkowanie na okres 7 lat od Skarbu Państwa – Agencji   
Nieruchomości Rolnych nieruchomości położonych na terenie Gminy Węgorzyno

(uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny projekt uchwały nowy dzisiaj wprowadzony na 
druku nr 8 b w sprawie wyrażenia zgody na użytkowanie na okres 7 lat os Skarbu Państwa 
nieruchomości oznaczonej numerem 26/2 o pow. 0, 11 ha położonej w obrębie Gardno, Gmina 
Węgorzyno, proszę Komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisję projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jeszcze jakieś wnioski? Nie ma, kto jest za podjęciem 
uchwały jak mówi o tym druku nr 8 b? kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 12
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr XXVIII/289/2009
w sprawie   wyrażenia zgody na użytkowanie na okres 7 lat os Skarbu Państwa   
nieruchomości oznaczonej numerem 26/2 o pow. 0, 11 ha położonej w obrębie Gardno, 
Gmina Węgorzyno

(uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do druku nr 10  w sprawie  ustalenia  sieci 
punktów wychowania przedszkolnego na terenie Gminy Węgorzyno, proszę Komisję o opnie

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisję projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, proszę Pani Burmistrz

Pani Burmistrz – może powiem, że ta uchwał jest nam potrzebna do przygotowania wniosku 
do Kapitału Ludzkiego,  czyli  będziemy składać  do Wojewódzkiego  Urzędu Pracy  na punkty 
przedszkolne i kolejne uchwały, które tam Państwo macie o zmianach w budżecie to też są środki 
związane z tą uchwałą i zabezpieczamy je na realizację tego programu. Składamy wniosek na 
działanie  punktów  przedszkolnych  na  okres  2  lat  dla  dzieci  z  obszarów  wiejskich,  czyli  z 
wszystkich miejscowości gdzie nie mamy przedszkola, bo wiadomo, że jedno przedszkole działa 
w  Węgorzynie  i  wszystkie  te  punkty  przedstawione,  czyli  w  Węgorzynie,  Runowie,  Sielsku, 
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Mieszewie będą przedstawione dla dzieci z obszarów wsi 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, proszę radny 

Wiceprzewodniczący Rady Powiaty p. Drozdowski – w punkcie 1.1 dla dzieci w wieku od 3 
do 5 lat siedzibą w budynku byłej Szkoły Podstawowej w Mieszewie i w punkcie b w budynku 
Szkoły Podstawowej w Sielsku od 8 lat nie ma chodzi o dodanie słowa po słowie budynku byłej a 
i w punkcie b.

Przewodnicząca Rady Miejskiej – nie wiem ja uważam, że w budynku filii Szkoły 
Podstawowej w Runowie Pomorskim

Wiceprzewodniczący Rady Powiaty p. Drozdowski – żeby to nie było przeszkodą

Pani Burmistrz – to może moja autopoprawka żeby brzmiało w budynku filii Szkoły 
Podstawowej w Runowie filii w Mieszewie może tak

Radny Mazuro – chciałem sprostować stawiam wniosek do tego.. z siedziba w budynku byłej 
Szkoły Podstawowej w Mieszewie b w budynku byłej Szkoły Podstawowej w Sielsku. Chodzi o 
budynek nie o szkołę

Przewodnicząca Rady Miejskiej – mamy wniosek radnego Mazury, kto jest za przyjęciem 
wniosku radnego Mazury o dopisaniu słowa byłej w podpunkcie a i b w punkcie 1.1? kto jest za 
proszę o podniesienie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 12
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Wniosek został przyjęty 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kto jest za podjęciem uchwały z wprowadzonym 
wnioskiem? Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 12
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr XXVIII/290/2009
w sprawie   ustalenia sieci punktów wychowania przedszkolnego na terenie Gminy   
Węgorzyno

(uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do druku nr 11 dotyczącej skargi na działania 
Burmistrza Węgorzyna i otwieram dyskusję w tym temacie, słucham szanownych radnych. Proszę 
radna Kamińska

Radna Kamińska – na Komisji był obecny Pan Bukato i analizowaliśmy te wypisane punkty 
przez Urząd jak również to, co powiedział Pan Bukato i chcę powiedzieć, że powtarza się jedna 
rzecz wszędzie czy Urząd czy Pani Burmistrz nie dotrzymuje terminów, które są przewidziane na 
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odpowiedź tutaj zawsze jest tłumaczenie, bo jest ciężko, bo jest trudno, ale to się komuś pisze, że 
słuchaj w tym czasie nie będzie to załatwione, bo nie mam, z kim gadać albo nie mogę tej decyzji 
podjąć, ale ewidentnie skłania się skarga na urząd w przypadku właśnie, że nieprzestrzegane jest 
żadne prawo

Pani Burmistrz – Wysoka Rado przedstawiłam do tej skargi bardzo dokładny materiał, w 
którym przedstawiłam całe kalendarium sprawy i od początku od 16 października 2006 roku jak 
Pan Marek Bukato zwrócił się do Gminy zamianę jego działki. Proszę, o co zaczęła się ta sprawa 
o zamianę działki nr 62 na działki gminne o numerze 60 i 61. Proszę zwrócić uwagę, bo ja sobie 
zaznaczyłam na zielono wszystkie daty pism Pana Bukato do Urzędu i pisma wychodzące do 
Pana Bukato z Urzędu i proszę Państwa są w miesiącu czasem dwa pisma do Pana Bukato i tylko 
w jednym przypadku w okresie dwóch lat, bo spraw trwa od 16 października 2006 do 18 luty 
2009 gdzie Pan Bukato złożył pozew przeciwko gminie do Sądu, czyli proszę Państwa mamy 
prawie dwa lata i w ciągu dwóch lat proszę Państwa bardzo obfitej korespondencji zwróćcie 
Państwo uwagę na punkt 9 i 10 tylko w tym okresie pomiędzy czerwce a listopadem Pan Bukato 
faktycznie nie miał z Urzędu żadnej odpowiedzi teraz nie wiem czy w tym czasie się po prostu nic 
nie działo czy było pisma Pana Bukaty a nie było odpowiedzi za pierwszy taki przypadek, który 
wystąpił w ciągu dwóch lat przeprosiłam Pana Bukato, bo tak uważałam, że powinien postąpić 
Burmistrz i urzędnik. Tutaj faktycznie doszło do naruszenia tej ustawy KPA, ale chcę Państwa 
poinformować, że sąd rozstrzygną wczoraj pozew Pana Bukato przeciwko Gminie pozytywnie 
dla Gminy umorzył postępowanie będziemy mieli szerokie uzasadnienie sądu, ponieważ wczoraj 
sekretariat poinformował nas o wyniku sprawy i wystąpimy z pismem o uzasadnienie i będziemy 
wiedzieć w każdym bądź razie tak jak mówiłam sprawa zaczęła się od zamiany działki i Pan 
Bukato zaproponował takie warunki zamiany, że się nie zgodziłam i wówczas zażądał naprawy 
drogi..i ponieważ pomiędzy nimi jest spór, kto ile nawiózł ziemi..i teraz chce odszkodowanie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – absolutnie Pani Burmistrz tego się nie da słuchać Pan 
Bukato ja przepraszam, że wchodzę w słowo ale Pani dużo poi wdziała tyle, że nie na temat. Pan 
Bukato był u mnie, jako u Przewodniczącej na dyżurze przedstawił sprawę jemu chodzi o 
zebranie nasypanej warstwy ziemi z drogi gminnej, ponieważ przy tej drodze leży działka i 
niestety poprzez nasypanie nie wiem samowolne nie wiem, przez kogo po prostu z tej drogi nie 
może wjechać żeby znaleźć się na swojej działce musiałby zeskakiwać i jemu chodzi o zebranie tej 
nasypanej warstwy piasku tylko o to bo ta skarga nie dotyczy zamiany a nie podejmowanych 
działań przez Urząd w celu usunięcia ziemi nasypanej która powoduje niedogodności w dostępie 
do jego własnej działki bo to jest mały odcinek, koszt usunięcia tego nie jest chyba Az tak wysoki 
żeby nie można było tego załatwić to chodzi tylko o wynajęcie fadromy i zebranie tylko o to 
chodzi Panu Bukacie

Pani Burmistrz – Pan Bukato złożył skargę na niezałatwienie sprawy w trybie KPA, Urząd 
działa opieszale i sprawa zaczyna się o zamianę działek a na końcu jest to i jak dostaniemy wyrok 
z uzasadnieniem do rozdamy radnym

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ja dokończę swoją wypowiedź ta skarga została złożona do 
mnie ten Pan składając ją był dzień wcześniej u mnie na dyżurze i mówił, jakie ma uwagi do 
Urzędu, czego dotyczą absolutnie żadnej zamiany tylko tego niedogodnego dostępu do jego 
posiadłości a ten niedogodny dostęp jest poprzez to, że na działce gminnej drodze jest warstwa 
nasypanego piachu i taka jest intencja Pana Bukaty i skarga jest w tym wyłącznie temacie. Proszę 
radny Kaliciński

Radny Kaliciński – tam jest Paweł i Gaweł jeden nasypuje a drugi wybiera z drugiej strony i z 
20 cm zrobiło się 0, 5 metra droga jest błędnie wytyczona na mapie jest pokazana, jako 7 m a na 
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gruncie jest, jako 3, 5 metrowa i trzeba ta sprawę rozwiązać i te działki trzeba będzie gminne 
poszerzyć i w tedy Pan Bukato będzie musiał wyrazić zgodę na wejście na swój teren, bo tam nie 
ma 6 m tak jak na mapie gminnej, bo dokumenty są stare było okazanie granic o to chodzi

Przewodnicząca Rady Miejskiej – droga jest w swoich granicach działki też to już zostało 
ustalone do tego już nie ma wątpliwości kwestia tyko poziomu drogi a gruntem działki Pana 
Bukato a właścicielem drogi jest Gmina, czyli stronami jest Gmina i Pan Bukato.

Pani Burmistrz – na Komisji była Pan Bukato sprawa była wyjaśniania z dokumentów wynika, 
że Pan Rzepka który wybrał tą ziemię następnie tą ziemię nawiózł ponownie i na moje słowa na 
Komisji, ze ziemia została nawieziona z powrotem Pan Bukato zaprzeczył temu, że to nie prawda 
dzisiaj był u mnie Pan Rzepka złożył oświadczenie jako druga stroną sporu i załączył pismo 
które skierował do Pana Bukato i na tym piśmie jest podpis Pana Bukato, że w dniu 21.04.07 
ziemia z mojego pola została usunięta, czyli Panowie raz są w zgodzie innym razem nie mogą 
dojść do porozumienia..nawet była z tego faktu zadowolona, że jeżeli Urząd nie Mozę sobie z tą 
sprawą poradzić to proszę bardzo niech rozstrzygnie sąd i sąd rozstrzygną 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –bardzo proszę Pani Kamińska

Radna Kamińska – Pan Bukato i Pan Rzepka są w zgodzie, bo faktycznie Pan Rzepka wywiózł 
to, co nawiózł na jego działkę natomiast sprawa cały czas tyczy się drogi i Gminy i tutaj się 
sprawa nie rozwiązała do dzisiaj

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję ogłaszam 15 minut przerwy

- 15 minut przerwy -

Po przerwie na salę obrad nie powrócił radny Kłosiński

Przewodnicząca Rady Miejskiej – wracamy do projektu uchwały na druku nr 11 w sprawie 
skargi dotyczącej działań Burmistrz Węgorzyna. Czy są jeszcze jakieś wnioski lub uwagi? Nie 
widzę w związku z tym stawiam wniosek o uznanie skargi za zasadną ze względu na brak działań 
zmierzających do ostatecznego załatwienia sprawy tj. usunięcia przez Gminę drogi będącej 
własnością Gminy nadmiaru ziemi utrudniającej dostęp do własności składającego skargę oraz 
opieszałość i brak informowania o postępie w sprawie. 

Pani Burmistrz – na podstawie Pani wnioski i materiał, jaki przedstawiłam to nie ma podstaw, 
że Gmina działała opieszale i niedbale to jest już nadużycie ze strony Pani Przewodniczącej

Przewodnicząca Rady Miejskiej –jeśli nie ma innych wniosku to kto jest za przyjęciem mego 
wniosku? Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 1
Wstrzymało się - 0
Wniosek został przyjęty 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kto jest za podjęciem uchwały z przegłosowanym 
wnioskiem? Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
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Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr XXVIII/291/2009
w sprawie   skargi dotyczącej działań Burmistrza Węgorzyna  

(uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –przechodzimy do kolejnego projektu uchwały na druku nr 
11 a jest to nowy dziś wprowadzony zmiany uchwały Rady Miejskiej nr XXXVII/423/2006 z 
dnia 30.06.2006 r. w sprawie zasad i trybu postępowania, udzielania i rozliczania dotacji celowej 
na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 
rejestru zabytków nie stanowiących własność gminy. Proszę Komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisję projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję czy są jakieś uwagi do projektu uchwały? Nie widzę 
przechodzimy do głosowania kto jest za podjęciem uchwały jak mówi o tym druk nr 11 a? kto 
jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr XXVIII/292/2009
w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej nr XXXVII/423/2006 z dnia 30.06.2006 r. w 
sprawie zasad i trybu postępowania, udzielania i rozliczania dotacji celowej na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 
rejestru zabytków nie stanowiących własność gminy

(uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –przechodzimy do pakietów uchwał dotyczących Planów 
Odnowy Miejscowości na druku nr 12 mamy projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu 
Odnowy Miejscowości Sarnikierz, Dłusko, Podlipce

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisję projekt uchwały 
w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Sarnikierz, Dłusko, Podlipce zaopiniowały 
pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuje czy są jakieś wnioski? Nie widzę przechodzimy do 
głosowania kto jest za zatwierdzeniem POM w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Sarnikierz, Dłusko? Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 
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Uchwała nr XXVIII/293/2009
w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Sarnikierz (Dłusko, Podlipce)

(uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny projekt uchwały na druku nr 13 w sprawie zmiany 
Planu Odnowy Miejscowości Przytoń (Gościsław, Sulice, Rogówko).Prosze Komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – przy tym powiem, że 
wszystkie zmiany Komisje zostały pozytywnie i proszę żeby wniosek nie zgłaszał, bo wszystkie 
zostały pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej –czy są jakieś uwagi nie widzę? kto jest z podjęciem uchwały 
na druku nr 13? Proszę o podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr XXVIII/294/2009
w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Przytoń (Gościsław, Sulice, Rogówko)
(uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –kolejny na druku nr 14 dotyczy miejscowości Trzebawie 
Komisje pozytywnie. Kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 14 proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta

Uchwała nr XXVIII/295/2009
w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Trzebawie

(uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –kolejny druk nr 15 w sprawie POM Brzeźniak. Czy ktoś w tym 
temacie? Nie widzę. Kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 15 proszę o podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta

Uchwała nr XXVIII/296/2009
w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Brzeźniak
(uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu)
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Przewodnicząca Rady Miejskiej –kolejny druk nr 16 w sprawie POM Zwierzynek. Czy są 
jakieś wnioski? Nie widzę. Kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 16 proszę o podniesienie 
reki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta

Uchwała nr XXVIII/297/2009
w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Zwierzynek

(uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –druk nr 17 dotyczy miejscowości Lesięcin Kąkolewice czy są 
jakieś wnioski? Nie widzę. Kto jest za podjęciem tej uchwały proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta

Uchwała nr XXVIII/298/2009
w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Lesięcin

(uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –kolejny druk nr 18 dotyczy miejscowości Mielno. Czy są 
jakieś uwagi? Nie ma. Kto jest za podjęciem tej uchwały na druku nr 18 proszę o podniesienie 
ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta

Uchwała nr XXVIII/299/2009
w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Mielno

(uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –druk nr 19 projekt dotyczący Chwarstna. Czy są jakieś 
uwagi? Nie ma. Kto jest za podjęciem tej uchwały na druku nr 19 proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta

Uchwała nr XXVIII/300/2009
w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Chwarstno
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(uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu)

Radny Szymko wyszedł z Sali obrad

Przewodnicząca Rady Miejskiej – druk nr 20 dotyczy Wiewiecko, Ginawa i Łobzówek i tutaj 
proszę Komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisje wnioskowały w 
§ zmienić własność z Gminy Węgorzyno na Agencję Nieruchomości Rolnej w poprzedniej 
uchwale te grunty są ujęte prawidłowo

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy my możemy sami zmieniać czy musi to wrócić na 
zebranie wiejskie?

Pani Sekretarz – ja po prostu na zebraniu nie potrafiłam powiedzieć czy to jest grunt Agencyjny 
czy gminny a lokalizacja jest ta sama która wskazali mieszkańcy

Przewodnicząca Rady Miejskiej – mieszkańcy byli za wpisaniem odpowiedniej formy, 
właściciela własności. Kto jest za przyjęciem wniosku Komisji o zmianie tego właściciela formy 
prawnej własności. Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Wniosek został przyjęty 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –kto jest za podjęciem uchwały z tą właśnie zmiana kto jest za 
proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 10 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr XXVIII/301/2009
w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Wiewiecko (Ginawa, Łobzówek)

(uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu)

 Radny Szymko powrócił na sale obrad

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego projektu uchwały na druku nr 
21 dotyczy miejscowości Cieszyno. Czy są jakieś uwagi? Nie ma. Kto jest za podjęciem tej 
uchwały na druku nr 21 proszę o podniesienie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 
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Uchwała nr XXVIII/302/2009
w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Cieszyno

(uchwała stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  druk nr 22 dotyczy miejscowości Runowo Pomorskim. Czy 
są jakieś uwagi? Nie ma. Kto jest za podjęciem tej uchwały na druku nr 22 proszę o podniesienie 
ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr XXVIII/303/2009
w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Runowo Pomorskie

(uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  na druku nr 23 mamy uchwałę w prawie zmiany Planu 
Odnowy Miejscowości Sielsko. Czy są jakieś uwagi? Nie ma. Kto jest za podjęciem tej uchwały 
na druku nr 23 proszę o podniesienie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr XXVIII/304/2009
w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Sielsko

(uchwała stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – na druku nr 24 mamy Plan Odnowy Miejscowości Winniki 
czy są jakieś uwagi w tym temacie? Pani sołtysie bardzo proszę

Sołtys Sobczyk – na Komisji poprosiliśmy o zrobienie takiego pomocniczego zestawienia 
odnośnie ilości dzieci w poszczególnych sołectwach w podziale na wiek to Państwo sobie 
zobaczycie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kto jest za podjęciem uchwały jak jest na druku nr 24. Kto 
jest za proszę o podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr XXVIII/305/2009
w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Winniki
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(uchwała stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –przechodzimy do kolejnego projektu uchwały na druku nr 
25 dotyczy miejscowości Mieszewo. Czy są jakieś wnioski lub uwagi? Nie widzę. Kto jest za 
proszę o podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr XXVIII/306/2009
w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Mieszewo

(uchwała stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –jesteśmy przy projekcie uchwały druk nr 26 dotyczy 
miejscowości Kraśnik. Czy są jakieś wnioski lub uwagi? Nie widzę. Kto jest za proszę o 
podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr XXVIII/307/2009
w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Kraśnik

(uchwała stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –przechodzimy do kolejnego projektu uchwały na druku nr 
27 dotyczy miejscowości Gardno. Jeśli nie ma uwag kto jest za podjęciem tej uchwały proszę o 
podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr XXVIII/308/2009
w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Gardno

(uchwała stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –kolejny projekt dotyczy miejscowości Połchowo druk nr 28. 
Jeśli nie ma uwag proszę kto jest za podjęciem uchwały proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 
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Uchwała nr XXVIII/309/2009
w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Połchowo

(uchwała stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –kolejny projekt uchwały jest na druku nr 29 a dotyczy 
zmiany Planu Odnowy Miejscowości Węgorzynko Małe, Węgorzynko Nowe, Węgorzynko Stare. 
Jeśli nie ma żadnych uwaga bo nie widzę kto jest za podjęciem tej uchwały proszę o podniesienie 
ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr XXVIII/310/2009
w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Węgorzynko Małe (Węgorzynko Nowe, 
Węgorzynko Stare)

(uchwała stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –na druku nr 30 mamy projekt uchwały dotyczący 
miejscowości Runowo. Czy są jakieś wnioski? Nie widzę. kto jest za podjęciem proszę o 
podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr XXVIII/311/2009
w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Runowo

(uchwała stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –druk nr 31 dotyczy miejscowości Węgorzyno. Czy są jakieś 
uwagi? Nie widzę, kto jest za podjęciem tej uchwały proszę o podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr XXVIII/312/2009
w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Węgorzyno

(uchwała stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – na druku nr 32 mamy projekt uchwały w sprawie zmiany 
budżetu gminy Węgorzyno na rok 2009. Proszę Komisję o opinię
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Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisję projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie. Komisję miały wątpliwości..bo w tych POM - ach mówi się, że zadanie 
powinno być do 500 tys. tłumaczono, że ma tak być zapisane że niech tak idzie nie wiem do 
dzisiaj to może niech Pani Marta wytłumaczy ale w tym punkcie jest akapit 3 w którym radni się 
chyba  na  razie  nie  zorientowali,  bo  dzisiaj  podzieliliśmy  nadwyżkę  budżetową  trochę  dla 
Gimnazjum daliśmy i na Kapitał Ludzki i nie wiem czy nadwyżka jeszcze jest do podzielenia ale 
projekt uchwały jest zaopiniowany pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Sekretarz proszę 

Pani Sekretarz – na Komisji była dyskusja czy możemy zapisać 740 tys… z wyjaśnień wynika i z 
samego rozporządzenia,  że  te  500  tys.  dotyczy  wysokość  otrzymanej  pomocy a  nie  wielkość 
składanego wniosku możemy wniosek złożyć na 2 mln ale pomoc będzie na 500 tys. tutaj nie 
wiadomo czy wszystkie POM – y wejdą i jakie będą ceny 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jeszcze jakieś niejasności? Nie ma, kto jest za podjęciem 
uchwały jak mówi o tym druk nr 32 kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr XXVIII/313/2009
w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2009

(uchwała stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego druku nr 33 jest to projekt w 
sprawie przyznania dodatkowego wynagrodzenia rocznego za rok 2008 Burmistrzowi 
Węgorzyna. Proszę Komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisję projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie.

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  czy w tym temacie Państwo radni chcieliby zabrać głos? 
Nie widzę. Kto jest za podjęciem uchwały jak mówi o tym druk nr 33? Kto jest za proszę o 
podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za - 6
Przeciw - 5
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr XXVIII/314/2009
w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2009

(uchwała stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – punkt w sprawie podjęcia uchwał został wyczerpany 
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przechodzimy do odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz na interpelacje zgłoszone na 
poprzednich sesjach, proszę Pani Burmistrz

Pani Burmistrz – w odpowiedzi na interpelacje pierwsza Pana Kłosińskiego widzę, że nie ma, 
ale sprawa dotyczy wyrwy w drodze powiatowej przekażemy do Zarządu Dróg Powiatowych. 
Kolejna interpelacja Pani radnej Kamińskiej w sprawie konkursu unieważnionego konkursu na 
dyrektora Szkoły Podstawowej w Runowie Pomorskim i tutaj rozdam radnym moje stanowisko, 
które Państwu odczytam Stanowisko Burmistrza Gminy Wegorzyno w sprawie unieważnienia 
konkursu na dyrektora Szkoły Podstawowej w Runowie Pomorskim.
Wysoka Rado! Na dzień 26 lutego 2009 roku był zaplanowany konkurs w celu wyłonienia 
kandydata na stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej w Runowie Pomorskim. W tym celu 
wydałam zarządzenie Nr 277/2009 z dnia 20 stycznia 2009 r. Z dnia w sprawie ogłoszenia 
konkursu na dyrektora Szkoły Podstawowej w Runowie Pomorskim. Na konkurs wpłynęły dwie 
oferty 25 lutego br. byłam zmuszona podjąć decyzję o unieważnieniu konkursu i wydałam 
kolejne zarządzenie Nr 284/2009 z dnia 25 lutego w sprawie unieważnienia konkursu na 
dyrektora Szkoły Podstawowej w Runowie Pomorskim. Przyczyną unieważnienia konkursu były 
działania, podjęte w ostatnich dniach przed konkursem przez Kuratora Oświaty, które 
jednoznacznie wskazują, że Kurator nie będzie bezstronnym członkiem komisji konkursowej. W 
szczególności zarzucam Kuratorowi zlecenie na 7 dni przed konkursem kontroli w szkole 
podstawowej w Runowie, bez zachowania 'wymogów określonych w rozporządzeniu z dnia 15 
grudnia 2006 w sprawie zasad sprawowania nadzoru pedagogicznego. Kontrole przeprowadzono 
w dniu 19 lutego br. bez wymaganego upoważnienia. Nie przedstawiono dyrektorowi jednostki 
celu kontroli ani powodów kontroli. Panie wizytatorki jedynie podały przyczynę kontroli, 
wskazując na sygnały o złej atmosferze w szkole oraz skargach nauczycieli, nie podając 
dyrektorowi ich treści. Po kontroli okazało się, że nauczyciele nie przestawili żadnej konkretnej 
skargi wobec dyrektor szkoły, która jest kandydatka w konkursie. Przeprowadzenie kontroli w tak 
nagłym trybie, na 7 dni przed konkursem, na wniosek grupy nauczycieli, która złożyła wizytę 
Kuratorowi dowodzi, że Kurator czynnie zaangażował się w wybór dyrektora stając po jednej ze 
stron. Kurator, w okresie, co najmniej ostatnich 10 lat nie przeprowadził kontroli w szkole 
podstawowej w Runowie. Nie widział takiej potrzeby nawet w sytuacji, kiedy z ważnych przyczyn 
była odwołana poprzednia dyrektor, nie wyrażając zgody na jej odwołanie. Tym bardziej taka 
kontrola, w tak nagłym trybie jest uznana, jako tendencyjna, mająca na celu zdyskwalifikowanie 
kandydującego dyrektora. Naganne jest również to, że w kontroli udział wzięła osoba, która 
została wytypowana przez Kuratora do komisji konkursowej tj. wizytator Pani Izabela Pawlak. 
Jest to nie dopuszczalne, ponieważ kontrolujący nie może jednocześnie być bezstronnym 
członkiem w komisji. Uważam, że organy administracji publicznej, zarówno rządowej jak i 
samorządowej winny postępować w sposób gwarantujący obywatelowi uczciwe i rzetelne 
traktowanie wobec prawa. W tym przypadku, Kurator, jako przedstawiciel administracji rządowej, 
pod naciskiem grupy nauczycieli z Runowa pozwolił na wykorzystanie urzędu, który reprezentuje, 
do zastraszenia kandydatki Pani Ciochoń Elżbiety, dokonując w takim trybie kontrolę. Moim 
zdaniem, Kurator tj. jego przedstawiciele w komisji nie będą obiektywni. Kurator nie dochował 
zasady bezstronności, a jego postępowanie jednoznacznie sugeruje, że jest zaangażowany po 
jednej ze stron kandydujących, co jest poważną nieprawidłowością. W tym stanie rzeczy uznałam, 
że ogłoszony konkurs na dyrektora szkoły podstawowej w Runowie nie może być 
przeprowadzony. Jako organ dokonujący wyboru dyrektora w drodze konkursu, nie jestem w 
stanie zagwarantować - przy takiej postawie Kuratora, wyboru dyrektora w uczciwy sposób, bez 
nacisków i manipulacji. Jednocześnie informuję, że w dniu 26 lutym złożyłam skargę do 
Wojewody Zachodniopomorskiego na czynności Kuratora, powodujące konieczność 
unieważnienia konkursu. To jest całe moje stanowisko w tej sprawie. Kolejna moja odpowiedź w 
tej sprawie Pani radna Kamińska twierdzi, że Koordynator Oświaty nie nadaje się na to 
stanowisko. Pani Koordynator Oświaty, która na swoim stanowisku jest około miesiąca pracuje 
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krótko żeby dokonać oceny tej pracy, więc uważam, że Pani opinia jest nie słuszna. Uważam, że 
nie jest Pani władna do oceny mojego pracownika, bo Pani nie zna charakteru pracy 
koordynatora a nawet, jako Przewodnicząca Komisji Społeczno – Oświatowej Pani się nie 
interesuje, pozwólmy jeszcze trochę popracować Pani Koordynator i ocenimy w stosownym 
czasie. Interpelacja w sprawie PUWiS, że obsługa jest niezadowalająca i jakość wody już 
wysłałam sms-a do prezesa i spotkam się z nim w przyszłym tygodniu i sprawdzę, co się dzieję. 
Pan radny Kołodyński odpowiedź do mnie na moim linku zadaj pytanie Burmistrzowi tak 
deklarowałam, że z nadwyżki zaplanuje zakup pojazdu dla straży OSP w Węgorzynie i 
podtrzymuje swoją opinię z nadwyżki, ponieważ kończy się ten okres sprawozdawczy za 2008 
rok i będziemy z Panią Skarbnik żeby przedstawić Wysokiej Radzie nadwyżkę do podziału na 
sesji marcowej. Przedstawię zakup samochodu z tym, że Komendant Paluch ma tam już pewne 
oferty są szacunkowe kwoty. Chcę poinformować radnych, że nadwyżka jest ponad milion 
złotych, więc z tych kwot, co już rozdysponowaliśmy na wydatki w tym roku jeszcze zostaje 
kwota do podziału. Proszę Państwa nasza strona internetowa cały czas podlega pracy, bo z 
niektórych zakładek jestem niezadowolona. Oczywiście nasza strona bardzo różni się od tej 
strony, którą zastałam na korzyść na plus. W tej chwili przygotowałam z Panią sekretarz taką 
zmianę, że każdy z pracowników będzie miał swoje zakładki i w zakresie swojej pracy 
merytorycznej swoje prace mają być w zakładkach. Dlatego, że jest tak dużo materiału, że Pan 
informatyk nie daje sobie rady a po za tym praca urzędnika ja uważam to właśnie powinna być 
pokazana wizualnie na stronie internetowej jak pracuje tak wygląda jego zakładka, także zmienimy 
to w najbliższym czasie prawie cały urząd teraz przez miesiąc pracuje nad materiałami 
dotyczących funduszy unijnych i na pewno jest tutaj dużo do zrobienia.

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  ale o jakiej stronie mówimy o stronie urzędu czy o BIP? 

Pani Burmistrz – ja mowie o stronie, www bo podatki są na tej stronie również. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  ale wszystkiego nie ma na tej stronie ponieważ nie ma 
miejsca dla Rady Miejskiej ja mówię o tej stronie głównej urzędu 

Pani Burmistrz – naprawdę proszę Państwa pracujemy nad doskonaleniem tej strony i będzie 
poprawiona. Pan radny Cierpisz rozbiórka budynku Agencji to wiem, który budynek w ubiegłym 
roku po wielu monitach przez kilka lat rozebrała nam dwa budynki. Myślę, że w tym roku uda mi 
się rozebrać ten budynek, ale będziemy monitować i pilnować tej sprawy. Pan radny Szymko 
Mileno woda koło Pana Szymczyka znam ten temat, ale jeszcze sprawdzimy i temat nad jeziorem 
chodziło o przejęcie od Agencji nie pamiętam, co tam mamy w studium czy na cele społeczno – 
oświatowe, bo jeżeli nie ma to nie będzie nasze, bo Agencja daje nam tylko na cele społeczno – 
oświatowe. Sprawa likwidacji Sielsko i Mieszewo, dlaczego tą uchwałę zdjęłam, ponieważ kilka 
dni z Kuratorem prosiłam o pozytywna opinię na temat likwidacji w grudniu powiadomiłam 
Kuratora o zamiarze likwidacji jednak do dzisiaj taka opinia pozytywne nie wpłynęła w związku z 
tym musiałam ta uchwałę zdjąć z porządku sesji. Pani radna Kuźmińska czy jestem redaktorem 
naczelnym biuletynu Stowarzyszenia na rzecz rozwoju Węgorzyna tak jestem redaktorem 
naczelnym biuletynu i prowadzę go prywatnie to jest moje hobby redagowanie gazetek i 
odpisywanie na pytania mieszkańców. Biuletyn Urzędu, z jakich wydatków jest drukowany nie 
pamiętam, z jakiego to jest działu, ale w ramach informowania mieszkańców o działaniach 
podjętych przez Urząd i Radę. Pamiętają państwo, że wydawaliśmy chyba przez jakiś czas „Echo” 
w gazecie lokalnej jednak ja uznałam, że wydawanie „Echa” ma krótki efekt, dlatego, że gazeta 
ma krótki żywot jeden dzień i ląduje w koszu, jako podpałka, więc uznałam, że będziemy 
wydawać sami biuletyn, jako urząd. Pierwszy podsumowujący dwa lata zrobiliśmy zlecając firmie 
dla Nowego Tygodnika Łobeskiego a kolejne już teraz, co miesiąc będziemy drukować sami z 
reszta tak jak były drukowane biuletyny w tamtej kadencji, będziemy składać krótki opis podjęte 
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uchwały informacje z sesji ważniejsze sprawy dla mieszkańców zero polityki informacja dla 
mieszkańców. Uważam, że biuletyn został porządnie wydany, ja zredagowałam go, bo to jest 
moja praca ja przedstawiam wyniki efektu pracy mojej za dwa lata i ja nie kazałam urzędnikowi 
siedzieć i pisać tylko sama napisałam jak wygląda moja praca za dwa lata. Jak powtórzyły się jakieś 
informacje to tylko, dlatego, że ta informacja jest podzielona na działy to chyba nie przestępstwo 
nie wiem, dlaczego Pani Przewodnicząca robi z tego zarzut chyba, że Pani zazdrości mi takiego 
pięknego biuletynu, bo uważam, że mam się, czym pochwalić 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Burmistrz chodzi mi tylko o pieniądze podatników, 
informacje się powtarzają i to wszystko można byłoby zmieścić na jednej stronie, czyli 1/3 
kosztów by to była 

Pani Burmistrz – wszystkie gminy mają niewielkie pieniądze na publikacje w zakresie 
informowania mieszkańców o podjętych działaniach przez samorząd i to jest oczywiste. Wiem, że 
Państwa boli, że ten biuletyn tak pięknie wygląda. Pan radny Hlib lampa w Mielnie do nadwyżki 
ujmę wykonanie lampy w Mielnie to mam zapisane i również ulica Dębowa w Runowie 
wykonanie oświetlenia i zobaczymy czy w Mieszewie ta droga, która przejęliśmy..proszę Państwa 
dwa lata temu była akcja posesja, mamy spisane wszystkie potrzeby, jeżeli chodzi o oświetlenie na 
terenie gminy w Biurze Rady jest sumowane w jeden blok oświetlenie gminy przedstawię do 
nadwyżki a Mielno na pewno będzie ujęte. Pani radna Kamińska unieważnienie przetargu na 
stołówkę unieważniłam, ponieważ firma ze Stargardu wygrała przetarg a była tańsza o kilka 
groszy od oferty naszych Pani, która jest na stówce wygrał przetarg i chciał te obiady przywozić 
w termosach ze Stargardu i chciał je wydawać chyba na korytarzu, bo gdzie stołówka jest 
wydzierżawiona, dlatego ogłoszę nowy przetarg już wpłyną wniosek od Pani Kierownik OPS 

Radna Kamińska – Pani Burmistrz były podstawy żeby unieważnić ten przetarg?

Pani Burmistrz – unieważniłam i jest unieważniony a oferent się nie odwołał, więc jeżeli ktoś 
chce zbadać czy to się odbyło prawidłowo czy nie to proszę bardzo. Pan sołtys z Mielna 
spotkamy się i musimy faktycznie dojść do jakieś zgody żeby starsza młodzież tez mogła 
korzystać ze świetlicy. Pani sołtys z Runowa akcja gabaryty będzie taka akcja może w maju z 
reguły przed świętami jest taki dobry moment na te gabaryty. Ten wydatek zaplanuje z gminnego 
funduszu ochrony środowiska po prostu ryczałtem zapłacimy dwa razy do roku za akcję 
gabaryty. Sprawa w Winnikach brudna woda chyba w poniedziałek miałam pismo z sanepidu i 
zaraz na drugi dzień poszło pismo do PUWiS o informację, dlaczego woda zawiera takie a nie 
inne wyniki. Pani Sekretarz proszę ustalić z Panem Botem, że badania, jakie przychodzą z 
PUWiSu były przekazywane do sołtysów chyba tak było, że Pan Bot wysyłał takie pisma do 
wywieszenia na tablicy ogłoszeń. Winniki budynek po rozbiórce to cały czas piszemy do Powiatu 
o ponaglenie właściciela, który dokonywał rozbiórki i nie ma odzewu. To możemy przejąć na 
mienie gminy teraz robimy z Panią kierownik, co możemy przejąć jeszcze od Agencji i również 
Pani kierownik przeszukuje, co możemy przejąć od Starostwa. Pan radny Kołodyński również 
sprawa wody to tak jak powiedziałam woda będzie pilnie wyjaśniona. To wszystkie odpowiedzi 
na interpelacje 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – nie są wszystkie 

Pani Burmistrz – tak nie wszystkie, bo Pani Przewodnicząca pytała o podatki?

Przewodnicząca Rady Miejskiej – nie, nie pytałam, pytałam się kto będzie dyrektorem Szkoły 
Podstawowej w Runowie Pomorskim od 1 marca?
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Pani Burmistrz – mam jeszcze czas na podjęcie decyzji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – 28 wygasza termin powierzenia  obowiązków, kto będzie 
dyrektorem szkoły

Pani Burmistrz – dla mnie jest to jeszcze bardzo dużo czasu i podejmę decyzje we właściwym 
czasie 

Radna Kamińska – ja pytałam, kiedy będzie konkurs na dyrektora?

Pani Burmistrz – nie wiem musze się zastanowić na pewno przyjedzie Wojewoda będziemy 
dyskutować

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  chciałbym jeszcze powiedzieć, że samorząd to dwa organy 
organ stanowiący czyli Rada i organ wykonawczy czyli Burmistrz uważam, że Rada powinna znać 
odpowiedź na to pytanie kto od 1 marca będzie dyrektorem Szkoły Podstawowej w Runowie 
Pokorskim jest to zasadne pytanie ponieważ na poprzednich sesjach prosiłam o odpowiedź kiedy 
będzie zorganizowany konkurs tym bardziej, że Wojewoda nakazał zorganizowanie konkursu i 
ten konkurs był  ogłoszony na dzień dzisiejszy  Pani go wczoraj  unieważniła  więc pytam się  i 
uważam, że to jest zasadne w uzyskaniu odpowiedzi kto od 1 marca będzie dyrektorem Szkoły 
Podstawowej w Runowie Pokorskim 

Pani  Burmistrz-   organem  prowadzącym  szkoły  jest  Burmistrz  Pani  interpretacja  jest  nie 
właściwa i zdecyduje o tym we właściwym czasie dzisiaj nie wiem nie będę odpowiadała na to 
pytanie 

Radna Kamińska –  Pani  Burmistrz  tutaj  się  Pani  chwaliła,  że  Pani  potrafi  pisać  faktycznie 
muszę to Pani przyznać jest Pani cudowna w pisaniu szczególnie pół prawd, ale bo w ogóle 
kłamstw to pismo, co Pani na przysłała to stawisko jest  po prostu rewelacja,  jeżeli  chodzi o 
geniusz pisania, musze Panią podziwiać nie wymyśliłabym tego w najlepszych zamysłach bym na 
to nie wpadła. Jak może Pani posadzić Kuratora, że będzie bezstronnym członkiem, bo przecież 
Kurator ma trzy głosy i Pani ma trzy głosy Pani nie będzie super przewidywanie, jeśli chodzi o 
ostatnie 10 lat, że nie przeprowadził wizytacji  przeprowadził  Pani dobrze o tym wiedziała, że 
przeprowadził Pani Dyrektor Jędrzejczak dostała bardzo dobrą ocenę za swoją pracę po, mimo, 
że Pani nie zgodziła się z tą oceną, ale ocena była taka jak była wyrażona przez Kuratora. Jeśli 
Pani uważa, że Pani Ciochoń boi się Kuratora to coś nie porządku przecież Pani Ciochoń licząc 
się z dyrektorskim stanowiskiem zawsze będzie miała do czynienia z Kuratorem, więc co już się 
na początku go boi i Pani to z góry zakłada po prostu tak nie można Pani dyskryminuje tutaj 
Kuratora, może Pani manipuluje tym konkursem i co mamy podstawy domniemywać, że Gmina 
manipuluje konkursem, bo ma tyle samo, co Kuratorium i o co tu chodzi, bo gdyby Kurator miał 
więcej a Pani mniej to rozumiem, ale w tym przypadku nie rozumiem Pani w ogóle.

Wiceprzewodniczący  Rady  p.  Drozdowski –  proszę  Państwa  ja  występuje  tutaj,  jako 
nauczyciel  tej  szkoły  i  chciałem się  wypowiedzieć  powiem w ten sposób nie  będę  sięgał  do 
przeszłości wszyscy oczekiwali, że dnia 26 lutego, czyli dzisiaj zgodnie z prawem oświatowym 
odbędzie się ten konkurs. Pani Burmistrz wczoraj konkurs i jak można unieważnić coś, co jeszcze 
się  nie  odbyło  to  jest  po  pierwsze  postawa  prawna,  którą  Pani  cytuje  nie  upoważnia  Panią 
absolutnie jednego słowa ja przeczytałem to bardzo uważnie poświęciłem bardzo wiele czasu i to 
nie upoważnia do unieważnienia tego konkursu. Następna rzecz jest stosowny dokument, który 
Pani Burmistrz dostarczyła do członków komisji  konkursowej jest to rozporządzenie Ministra 
Edukacji  Narodowej  z  dnia  23.10  2003  roku w sprawie  regulaminu  konkursu na  stanowisko 
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dyrektora szkoły lub placówki i trybu pracy Komisji konkursowej Dz.U. z dnia 06 listopada 2003 
roku i powołuje się Pani w tym piśmie na zapis § 8 ja Państwu zacytuje to nie jest dużo to są po 
prostu  dwa  zdania  organ  prowadzący  szkoły  lub  placówkę  unieważnia  konkurs  i  zarządza 
ponowne  jego  przeprowadzenie  w  przypadku  stwierdzenia  pierwsze  nieuzasadnionego 
odrzucenia koperty ale w dniu konkursu czyli kiedy by się ten konkurs odbył dzisiaj punkt drugi 
przeprowadzenia przez komisję postępowania konkursowego bez wymaganej obecności 2/3 jej 
członków  bo  to  jest  zrozumiałe  to  są  podstawy  do  unieważnienia  i  trzecie  innych 
nieprawidłowości  w  postępowaniu  konkursowym,  które  mogły  wpłynąć  na  wynik  konkursu 
mowa jest w postępowaniu konkursowym jest to rozporządzenie ustawa szczególna są to ustawy 
oświatowej zatwierdzone i § 8 pkt. 1, 2,3 wyraźnie mówi i żadna z tych przesłanek nie zaszła a 
więc nie było postaw do unieważnienia konkursu Pani powiedziała coś takiego, że Pan Kurator 
zrobił kontrole Pani Ciochoń pełniącej obowiązki w pierwszych miesiącach byłby zarzut no a jak 
pierwszy drugi miesiąc a jak Kurator przyjeżdża Pani dopiero pierwszy czy drugi miesiąc pracuje a 
więc każdy termin byłby nie dobry jeśli chodzi o kontrole Kuratora. Jak można Panu Kuratorowi 
zarzucać tego typu sprawy, ale Pani może wiele rzeczy zarzucać jest to niezgodne po prostu z 
prawem i zostało złamane prawo i obok Pani siedzi Pan radca, który może się w końcu wypowie, 
że żadna z tych przesłanek nie zaszła może inne mogły być powody dzisiaj załóżmy sala by się 
zawaliła tego nie życzę i wszyscy by się rozchorowali, czego też nikomu nie życzę są to jakieś 
dodatkowe, ale żadna nie zaszła, więc Pani łamie prawo świadomie gra Pani na zwłokę wszyscy 
są zmęczeni i to, co się dzieje to jest wyłącznie Pani wina Pani nie chce uznać demokratycznego 
sposobu  sprawowania  władzy  konkursu  gdzie  bierze  udział  12  osób  a  przedstawiciele  z 
kuratorium to tylko trzech więc nada się Pani czegoś boi skoro Pani unieważnia jest to bezprawie 
i  zacytuje  na  koniec  pismo Pana  Kuratora  do  Pana  Wojewody,  które  dzisiaj  wpłynęło.  Pan 
Kurator.. prowadzą do wniosku motywy rozstrzygnięcia, że unieważnienie konkursu odbyło się z 
naruszeniem prawa  i  nie  znajduje  uzasadnienia  a  więc  jest  to  kolejne  łamanie  prawa  proszę 
wszystkim ludziom wytłumaczyć jest tu podstawa prawna, skoro trzy przesłanki nie zaszły, więc 
prawo jest łamane nie można w taki sposób podchodzić.. czego się Pani obawia znowu jest to 
siłowe rozwiązanie,  które  wprowadza taką  złą  atmosferę,  ale  nie  ja  Pani  nie  przeszkadzałem 
chwileczkę Pani Burmistrz już skończę, więc chciałbym w drodze demokratycznym konkursu jak 
najszybciej doszło do i jeszcze powiem, że jest to gran na zwłokę i chciałbym żeby głos zabrał 
mecenas, jeżeli się mylę to proszę mnie poprawić dziękuję bardzo

Pan  Mecenas  Krzysztof  Judek –  trudno  jest  mi  się  wypowiadać  na  temat  przesłanek 
merytorycznych  natomiast,  jeśli  chodzi  o  podstawę  formalna  to  moim  zdaniem  podstawa 
formalna o unieważnieniu konkursu przed jego zakończeniem istnieje tak samo jak unieważniamy 
przetargi na zbycie nieruchomości, jeżeli organ prowadzący dopatruje się jakiś nie prawidłowości 
przed zakończeniem to unieważnia już w tym momencie żeby nie brnąć w to dalej w trakcie, bo 
postępowanie  konkursowe  rozpoczyna  się  z  chwilą  ogłoszenia  tak  samo  jak  postępowanie 
przetargowe z chwilą ogłoszenia się rozpoczyna w związku z tym na podstawie § 11 punkt 3 
można unieważnić postępowanie konkursowe przed finałem, bo inaczej byłby to absurd wiemy, 
że  coś  jest  źle  wiemy,  jaka  jest  waga  i  brniemy  w  to  dalej  dokonujemy  wyboru  i  później 
unieważniamy 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –   Panie  Mecenasie  ja  przepraszam,  że  wejdę  w  słowo 
dlaczego ja pytałam o to dlaczego trakcie postępowania konkursowego ponieważ postępowanie 
konkursowe rozpoczyna się od sprawdzenia czy oferty złożone zawierają wszystkie wskazane w 
ogłoszeniu o konkursie dokumenty czyli od sprawdzenia formalnego czy komisja rozpoczyna a 
komisja zbiera się dopiero w wyznaczonym terminie 

Pan Mecenas Krzysztof Judek – postępowanie rozpoczyna się z chwilą ogłoszenia
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Panie Mecenasie z całym szacunkiem ja czytam z 
rozporządzenia § 4 punkt 1 mówi wyraźnie komisja rozpoczyna postępowanie konkursowe od 
sprawdzenia takie rozporządzenie zostało rozesłane do członków komisji przez Panią Burmistrz

Pan Mecenas Krzysztof Judek – z tego, co się orientuje to zarządzenie powoływało się na 
punkt, 3 czyli inne nieprawidłowości w postępowaniu konkursowym, który mógł wpłynąć na 
wynik konkursu

Przewodnicząca Rady Miejskiej – a już wyjaśniliśmy, że postępowanie rozpoczyna się 

Pan Mecenas Krzysztof Judek – to znaczy Pani Przewodnicząca wyjaśniła ja się do tego nie 
przychyliłem

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ja przeczytałam z rozporządzenia

Pan Mecenas Krzysztof Judek –  ja tez czytam z rozporządzenia komisja wchodzi w 
postępowanie konkursowe a to nie znaczy, że postępowanie konkursowe odbywa się z chwilą 
zebrania się komisji a składanie ofert to co jest coś poza postępowaniem konkursowym

Przewodnicząca Rady Miejskiej – procedura konkursowa postępowanie konkursowe literalnie 
było przeczytane przeze mnie z rozporządzenia

Pan Mecenas Krzysztof Judek –a wcześniej jest procedura konkursowa tak?

Przewodnicząca Rady Miejskiej – tak

Pan Mecenas Krzysztof Judek – a procedura i postępowanie to są synonimy 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Burmistrz nadal nie uzyskamy odpowiedzi, kto będzie 
dyrektorem Szkoły Podstawowej w Runowie Pomorskim od 1 marca 2009?

Pani Burmistrz – odpowiadam, jako organ prowadzący za szkołę i powołam takiego dyrektora, 
który gwarantuje, że ta szkoła będzie prowadzona w sposób prawidłowy. Wybór dyrektora pod 
wasze dyktando spowodowałby, że w szkole powrócilibyśmy do tych praktyk, co były wcześniej i 
z którymi ja skończyłam a dlatego, że skończyłam to jest w szkole poprawa 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –czyli nie dostaniemy odpowiedzi, kto będzie dyrektorem od 
1 marca?

Pani Burmistrz – w odpowiednim czasie dyrektor będzie powołany

Przewodnicząca Rady Miejskiej – wyczerpany został punkt 5 punkt 6 informacje 
Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych w okres między sesyjnym. Nie będę zanudzała, 
co zrobiłam ze spraw formalnych, którymi są moimi obowiązkami takimi jak zwołanie sesji i 
ustalenie porządku i rozesłanie materiałów. Ze spraw okazyjnych, na które jako Przewodnicząca 
Rady została zaproszona i na których miałam zaszczyt reprezentować was Wysoka Rado to 
uroczystości takie jak Gala rozdania smoki 2008 odbyła się 30 stycznia 2009 roku w Łobzie były 
również osoby nominowane z Gminy Węgorzyno, druga uroczystość to druga gala sportu, która 
odbyła się 14 lutego 2009 roku również były osoby laureaci w różnych kategoriach sportowych z 
naszego terenu z mniej uroczystych spotkań muszę powiedzieć, ze smutkiem brałam udział i 
reprezentowałam Radę w uroczystościach pogrzebowych 15 lutego, kiedy żegnaliśmy starszego 
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chorążego Andrzeja Rozmiarka z przykrością muszę powiedzieć, że nie uczestniczyłam naszych 
tu gminnych takich jak otwarcie pracowni komputerowej w Sielsku i świetlicy w Przytoni, 
ponieważ zbyt późno otrzymałam informację o uroczystościach i nie mogłam w ostatnich 
chwilach odłożyć innych spraw a w jednym z przypadku dostałam zaproszenie już po fakcie. Na 
tym chciałabym zakończyć informację przewodniczącego. Przechodzimy do kolejnego punktu 
wolne wnioski i komunikaty skoro jestem przy głosie to pozwoliłam sobie do Państwa radnych i 
sołtysów rozesłać wraz z materiałami informację o akcji, jaka jest organizowana przez PCK 4 
marca 2009 roku w Domu Kultury w Łobzie jestem propagatorem tej akcji, bo sama jestem 
honorowym dawca krwi i to jest akcja oddaj krew i wszystkich drugi komunikat dotyczy 
oświadczeń majątkowych również Państwo otrzymali takie informacje, że jeżeli chcielibyście 
Państwo otrzymać drogą elektroniczną to proszę zgłosić na tych kartkach rozesłanych złożyć w 
Biurze Rady termin ich złożenia jest do końca kwietnia, o czym przypominam. Jeśli ktoś by 
chciał zabrać głos w temacie wolne wnioski to bardzo proszę Panie sołtysie. 

Sołtys Sobczyk - …jako portal węgorzyński jest bardzo dobry natomiast prawda jest taka, że 
różne pierdoły są i tego nie powinno się zamieszczać i księga gości i zadaj pytanie burmistrzowi 
to zadaj a nie tam jakieś kocham cie i tak dalej i to powinno być wyczyszczone nie przyjmujemy i 
koniec bo to jest poważna strona okno na świat ale nie narzekajmy.. i dobrze by było żeby te 
protokoły o których kiedyś prosiłem bo tak  prostym moim rozumowanie bo jeżeli wcześniej by 
sobie  każdy  z  radnych  czy  nawet  ja  i  przeczytał  ten  projekt  to  on  jest  projektem 
niezatwierdzonym i można uwagi wnieść a tak kiedy także nie bójcie się tego dawać bo ja jestem 
przekonany  z  własnej  autopsji  że  nikt  nie  czyta  ale  takie  życie  a  tak  siedząc  sobie  kiedyś 
przeczytam i proszę tylko nie uciekniemy od tego a tak to jest bardzo dobrze, że wiadomości 
mamy bardzo dobre. Oczywiście trochę przereklamowany autoreklamą tak może to nazwać, ale 
niektóre rzeczy można byłoby wyrzucić, ale to już inna sprawa. Druga sprawa to chcę Państwu 
pod rozwagę myślę,  że i  Pani Burmistrz i  Państwo radni według kronik pisanych Węgorzyno 
prawa miejskie dokładnie nie jest, ale przed 1460 tak się mówi 2010 rok jest rokiem okrągłym 
proponuje zastanowić się jest to po pierwsze rok okrągły, po drugie przedwyborczy może coś 
żeby zrobić łącznie z latem węgorza gdzie jest cykliczna praw miejskie po prostu także tak ja bym 
tak sugerował, żeby Państwo zastanowili się nad tym i powołali taki komitet to wszystko dziękuję

Sołtys Korcz – ja  bym chciał  odnośnie  zimy tak to wszystko ładnie  odśnieżane tylko jedna 
sprawa może byśmy zeszli z tej soli, bo ta sól to nie poprawia gniją samochody, ale komfortu 
jazdy  nie  ma,  bo  jedzie  się  po  twardym i  zaraz  wpada  się  w błoto  pośniegowe  jest  bardzo 
niebezpieczne także sam piasek wystarczy

Wiceprzewodniczący Rady p. Drozdowski – ja chciałbym bardzo podziękować serdecznie 
Pani Burmistrz Panu Paluchowi, Panu Sołtysowi i wszystkim, którzy się przyczynili do tego, że w 
Sielsku byłej Szkoły Podstawowej są piękne komputery zestawy komputerowy na duża wartość i 
to będzie służyła dla dzieci i dla mieszkańców wypowiadam się nieraz krytycznie, ale nie z chęci 
dołożenia, bo ja do Pani Burmistrz Grażyny Karpowicz nic nie ma żadnych urazów, ale mam 
nieraz krytyczne spojrzenie na niektóre metody sprawowania władzy żeby to było jasne i dobrze 
zrozumiane, jeżeli widzę coś krytycznego to mówię i pozytywnego też nie pierwszy raz trzeba to 
podkreślić i chciałbym żeby tych pracowni było więcej dziękuję

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję jeśli nie ma wniosków w tym punkcie 
przechodzimy do kolejnego 8 zamykam XXVIII sesję Rady Miejskie w Węgorzynie.

Protokół  sporządzono  w  1  egzemplarzu,  zawiera  32  ponumerowanych  stron  oraz  36 
załączników. Na tym protokół zakończono i podpisano.
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